

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR ~~RESTRICTED~~
LES TARIFS DOUANIERS COT/104/Add.1
ET LE COMMERCE 22 May 1969

Special Distribution

Original: English/
français

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE
IN COTTON TEXTILES

Agreement between Australia and Hong Kong

Addendum

The following communication has been received by the Director-General from the Permanent Mission of Australia, for notification to the Cotton Textiles Committee.

I have been instructed to inform you that the Australian Government, acting in accordance with an agreement reached with the Government of Hong Kong, notification of which was conveyed to contracting parties in COT/104 of 27 August 1968, has now requested the Hong Kong Government to resume consultations under Article 3 of the Arrangement Regarding International Trade in Cotton Textiles with a view to limiting exports to Australia of cotton drills, denims, dungarees and jeans (falling within sub-paragraph 55.09.499 in the First Schedule to the Australian Customs Tariff).

Notification of Australia's initial request for consultations was conveyed to contracting parties in document COT/97 of 8 April 1968.

ACCORD CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL
DES TEXTILES DE COTON

Accord entre l'Australie et Hong-kong

Addendum

La Mission permanente d'Australie a fait parvenir au Directeur général la communication ci-après, aux fins de notification au Comité des textiles de coton.

J'ai reçu pour instructions de vous faire savoir que le gouvernement australien, agissant conformément à l'Accord conclu avec le gouvernement de Hong-kong qui a été notifié aux parties contractantes le 27 août 1968 (COT/104), vient de demander au gouvernement de Hong-kong de reprendre les consultations au titre de l'article 3 de l'Accord concernant le commerce international des textiles de coton en vue de limiter les exportations vers l'Australie d'articles en coutils de coton (drills, denims, dungarees et jeans) relevant du n° 55.09.499 de la Liste I du Tarif douanier australien.

La demande initiale de consultations formulée par l'Australie a été notifiée aux parties contractantes le 8 avril 1968 (COT/97).